
Kære Jørgen Rossen,

Jeg er helt med på at yde en indsats. Jeg er jo "vant" til det internationale aspekt fra 

mit ophold og i de senere år også virke på INSEAD, hvor der er over 80 nationaliteter 

repræsenteret. Der er en vis procentdel af de studerende, som efter studiet i 

Fontainebleau og Singapore (man kan skifte mellem de to campus'er gennem studiet) 

ender med at blive i Frankrig eller Singapore. I nogle tilfælde fordi de har forelsket sig i 

en fra landet eller mere almindeligt - fordi de får job i landet eller etablerer et firma i 

landet. Det vil også ske i Danmark. Og  som du vist selv nævnte på rådhuset, vil de 

studerende, når de siden hen sidder i stillinger i deres hjemland, fortsætte med at 

have et særligt (positivt) forhold til Danmark/København, som vil kunne betyde en 

forstærket internationalisering af vor by og land.

INSEADs placering har haft enorm betydning for udviklingen af Fontainebleau. 

Størrelsesforholdet er naturligvis helt anderledes end for København, men 5000 

studerende i København kan have lige stå stor indflydelse for byen som 500 

studerende har det for Fontainebleau.

Jeg er med!!  Mvh Peer


